南區區議會屬下

地區發展及環境事務委員會第二次會議議程

Agenda for the 2nd Meeting of the District Development and Environment Committee, Southern District Council (SDC)

日期: 2012年3月26日 **Date:** Monday, 26 March 2012

<u>時間</u>: 下午 2 時 30 分 <u>Time</u>: 2:30 pm

地點: 香港仔海傍道 3 號 <u>Venue</u>: SDC Conference Room

1/F, Ocean Court,

南區區議會會議室 3 Aberdeen Praya Road, Aberdeen, Hong Kong.

議程 Agenda

第一部份 - 討論事項 Part 1 - Items for discussion

- 一、 通過地區發展及環境事務委員會於 2012 年 2 月 20 日舉行的會議紀錄
- 1. Confirmation of the draft minutes of the District Development and Environment Committee meeting held on 20 February 2012 (2:30 2:35)
- 二、 都市固體廢物收費公眾諮詢 (本議題由環境保護署提出) (地區發展文件 9/2012 號)

逸港居一字樓

- Public Consultation on Municipal Solid Waste Charging (Item raised by Environmental Protection Department) (DDEC Paper No. 9/2012) (2:35 - 3:15)
- 三、 固定攤位小販區的管理公眾諮詢 (本議題由食物環境衞生署提出) (地區發展文件 10/2012 號)
- 3. Public Consultation on Management of Fixed Pitch Hawker Areas (Item raised by Food and Environmental Hygiene Department) (DDEC Paper No. 10/2012) (3:15 3:55)
- 四、 優化土地供應策略:維港以外填海 (地區發展文件 11/2012 號) (此項議程將一倂討論分別由司馬文先生及陳李佩英女士提出的三項動議)

4. Enhancing Land Supply Strategy: Reclamation Outside Victoria Harbour (DDEC Paper No. 11/2012) (Three motions separately moved by Mr Paul ZIMMERMAN and Mrs CHAN LEE Pui-ying will be discussed under this agenda item) (3:55 - 4:35)

關注南區男女廁所設備的現有情況及將來發展 **Fi.** ` (本議題由麥謝巧玲女士提出) (地區發展文件 12/2012 號)

5. Concerns on the Current and Future Provision of Male and Female Toilet Facilities

(Item raised by Mrs MAK TSE How-ling)

(DDEC Paper No. 12/2012)

(4:35 - 5:05)

六、 香港仔消防局搬遷後的短期及長期用途 (本議題由徐遠華先生提出) (地區發展文件13/2012號)

6. Short-term and Long-term Uses of the Site of Aberdeen Fire Station after Its Relocation

(Item raised by Mr TSUI Yuen-wa)

(DDEC Paper No. 13/2012)

(5:05 - 5:40)

七、 關注南區公共屋邨設施標準不一的情況 (本議題由朱立威先生提出)

(地區發展文件 14/2012 號)

7. Concerns on the Varied Standard of Public Housing Estate Facilities in the Southern District

(Item raised by Mr CHU Lap-wai)

(DDEC Paper No. 14/2012)

(5:40 - 6:15)

八、 檢討政府以短期租約形式批撥南區用地的安排 (本議題由區諾軒先生提出)

(地區發展文件 15/2012 號)

8. Review on the Arrangements for the Allocation of Lands in the Southern District by way of Short-Term Tenancy (Item raised by Mr AU Nok-hin)

(DDEC Paper No. 15/2012)

(6:15 - 6:55)

- 九、 有關南區規劃及工程事宜進展報告 (地區發展文件 16/2012 號)
- Progress Report on Planning Works in Southern District
 (DDEC Paper No. 16/2012)
 (6:55 7:05)

第二部分 - 參考文件 Part 2 - Items for information

- 一、 街道管理報告 (截至 2012 年 2 月 29 日)(地區發展文件 17/2011 號)
- 1. Street Management Report (as at 29.2.2012) (DDEC Paper No.17/2011)
- 二、 其他事項
- 2. Any Other Business

<u>第三部分 - 下次會議日期 Part 3 - Date of Next Meeting</u>

南區區議會秘書處 2012年3月 Secretariat, Southern District Council March 2012

 $http://www.districtcouncils.gov.hk/south/tc/2012_2015/committee_meetings.html$

歡迎公眾人士旁聽上述會議。會議的錄音將於會議後五個工作天內上載至南區區議會網頁(http://www.districtcouncils.gov.hk/south/tc/2012_2015/committee_meetings.html),而會議紀錄則須待下次會議正式通過後,方會上載至網頁,一般需時三個工作天。

Members of the public are welcome to sit in on the above meeting. Recordings of the meeting will be uploaded to SDC homepage (http://www.districtcouncils.gov.hk/south/en/2012_2015/committee_meetings.html) within 5 working days after the meeting. The minutes of the meeting will be uploaded, normally in 3 working days, after being officially endorsed in the subsequent DDEC meeting.